
Title (en)
Column wheel and chronograph mechanism comprising such a wheel

Title (de)
Schaltrad und Mechanismus für einen Chronographen, der ein solches Rad umfasst

Title (fr)
Roue à colonnes et mécanisme de chronographe comportant une telle roue

Publication
EP 2602672 A1 20130612 (FR)

Application
EP 11192668 A 20111208

Priority
EP 11192668 A 20111208

Abstract (en)
The wheel (40) has a ratchet (42) and a central hub. A superstructure is arranged coaxial to the column wheel, where the superstructure comprises
a set of radial arms, and a set of columns that is parallel to an axis of rotation of the column wheel. The set of columns is regularly distributed
along a circumference of the column wheel. A width of the columns measured between a leading edge and a trailing edge is larger than a width of
openings between the columns. A width of the arms at a narrowest point is less than half the width of the columns. An independent claim is also
included for a stop watch.

Abstract (fr)
La roue à colonnes (40) pour mécanisme à 3 temps comporte un moyeu (46) arrangé au centre d'une superstructure présentant une symétrie
de rotation d'ordre n, la superstructure comprenant n bras radiaux (48) et n colonnes (44) parallèles à l'axe de rotation de la roue à colonnes,
les colonnes étant réparties de manière régulière le long de la circonférence de la roue à colonnes et étant séparées l'une de l'autre par n vides
constituant autant d'ouvertures entre les colonnes. La roue à colonnes étant caractérisée en ce que la largeur des colonnes (44) est plus grande que
largeur des ouvertures entre les colonnes, et en ce que la largeur des bras (48) est inférieure à la moitié de la largeur des colonnes (44).
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